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Vragen

1: Is er zicht op wat de toename van mensen is  die binnen Gemert-Bakel  door 
de Coronacrisis in de schuldhulpverlening terecht zijn gekomen en wat is de 
verwachting daarover ?  (Vooral kwetsbare groepen worden door de coronacrisis 
hard geraakt. Dat geldt in het bijzonder voor jongeren, flexwerkers, ondernemers met 
weinig financiële reserves en kinderen in gezinnen die leven rond de armoedegrens)

2:  Wordt er door de Coronacrisis het beleid aangepast rondom 
schuldhulpverlening binnen onze gemeente? ( Door bijvoorbeeld preventief 
signaleren , oppakken, en daarmee voorkomen van schulden )

3  Inleiding : Veel gemeenten  zijn volop bezig met de problematiek rondom 
schuldhulpverlening . Ze zoeken (elk voor zich) samenwerking met o.a. banken, 
verzekeraars, energieleveranciers en woningcorporaties om tot projecten te komen. 
Er gebeurt dus veel op het vlak van voorkomen en wegwerken van schulden. Op 13 
oktober 2020 hebben tientallen gemeenten en organisaties  het pact 'Op weg naar 
een schuldenzorgvrij Nederland' bekrachtigd. Daar is o.a. een organisatie: 
SchuldenlabNL uit opgericht om projecten die beproefd en effectief zijn, verder te 
brengen en duurzaam te maken. Dat doen ze  binnen de gemeente of regio waar 
zo’n project is ontstaan èn in gemeenten die nu nog zoekende zijn.
Vraag: Is de gemeente Gemert-Bakel hiermee bekend en hebben ze hier al 
ervaring mee?


